

REGISTER Now!



An Immersive & Delightful F&B Sourcing Platform

6 - 8 SEP 2022
@HKCEC

www.rbhk-ga.com



Find the Best Way of Winning F&B Business! 親臨尋找餐飲業的致勝之道!

On 6-8 Sep 2022 at HKCEC, **Restaurant & Bar Hong Kong x Gourmet Asia** will return to provide a professional platform for information sharing and nurturing long-lasting connections for the F&B industry.

2022 年 9 月 6 至 8 日，**香港餐飲展 X 亞洲高端食品展**將再度於香港會議展覽中心舉行，為您帶來一個餐飲業界交流及學習的專業平台。

Register As Visitor
買家預先登記



Featured Exhibitor 焦點參展商:



Realfresh Premium Fresh Juice
300ML
A & W FOOD SERVICE (HONG KONG) LTD



Shiitake Mushroom Plant Based Pork Shaomai
GOOD FOOD TECHNOLOGIES LTD



Philippines Byrd Cooked Crab Meat In Tin
NUTRILINK LTD



Sun Trump
WAI LI EQUIPMENT SERVICE LTD

Register Now
買家預先登記



Green Kitchen - Take your Tastebuds to the Wonders of Organic Ingredients

綠色煮意 - 引領您的味蕾探索有機食品的滋味



Featuring exhibitor-sponsored products from Restaurant & Bar Hong Kong and **Natural & Organic Asia (NOA)**, Star-rated chefs will combine classic and sustainable ingredients to create culinary masterpieces for trade visitors.

集合香港餐飲展 X 亞洲高端食品展及**亞洲天然有機展**參展商的贊助商品，星級名廚將運用傳統和有機食材為入場參觀的買家炮製頂級菜餚。

Register Now
買家預先登記



With Strong support from the Industry 我們擁有行業代表作為後盾



Co-located with 同場舉行:



Organiser:

Informa Markets



1701-05, 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
+852 3709 4981
visit@rbhk-ga.com

Discover more:

www.RBHK-GA.com

Follow us:
[f](#) [@](#) [in](#) RBHKGa